



**BEIJING
CONFERENCE
14 - 15 SEPTEMBER
2026**

**中国会议
2026年9月14日至15日**

WELCOME

Welcome to the PFPNet 2026 Conference!
We are delighted to welcome you to Beijing and to the Grand Skylight Catic Hotel for PFPNet's first meeting in China. Over the coming days, we look forward to an engaging programme of scientific exchange, collaboration, and networking as colleagues from around the world come together to share the latest advances in the field. We hope you enjoy both the conference and your time exploring the vibrant city of Beijing.

欢迎

我们非常高兴在北京格兰云天大酒店迎接各位嘉宾，共同参加 PFPNet 首次在中国举办的会议。未来几天，我们期待与来自世界各地的行业同仁共同参与一场精彩纷呈的技术交流、合作互动与专业分享活动，共同探索被动防火领域的最新发展。希望各位在享受本次会议的同时，也能体验北京这座充满活力城市的独特魅力。

THANKS TO OUR SPONSORS 感谢我们的赞助商



OIL & GAS



OFFSHORE
ENGINEERING



POWER &
ENERGY



CONSTRUCTION



MUCHEN 慕成

Beijing MUCHEN Fireproofing Insulation Special Materials Co. Ltd is a valued partner of the coatings industry, providing products and services that support innovation in paint and coatings formulation. The company works closely with customers to deliver reliable technical solutions and high-quality materials. Its commitment to quality and customer service has made it a trusted supplier within the industry.

北京慕成是涂料行业值得信赖的合作伙伴，致力于提供支持涂料配方创新的产品与服务。

公司与客户紧密合作，为其提供可靠的技术解决方案和高品质材料。凭借对产品质量和客户服务的持续承诺，慕成已成为行业内值得信赖的供应商。

THANKS TO OUR SPONSORS 感谢我们的赞助商



AkzoNobel is one of the world's leading paints and coatings companies, with a heritage spanning more than two centuries. The company develops innovative and sustainable solutions for customers across a wide range of industries and markets. Through its focus on research, sustainability, and collaboration, AkzoNobel continues to advance the future of coatings worldwide.

阿克苏诺贝尔是全球领先的涂料和油漆企业之一，拥有超过两个世纪的发展历史。公司面向多个行业和市场，持续开发创新且可持续的解决方案，为客户创造价值。通过不断加强研发投入、践行可持续发展理念以及深化合作，阿克苏诺贝尔持续推动全球涂料行业的发展。



Daken is a specialist supplier serving the coatings industry with products and technical expertise that support formulation development and manufacturing. The company is committed to providing dependable solutions tailored to customer needs, while maintaining high standards of quality and service. Daken's industry knowledge and customer-focused approach make it a valued contributor to the coatings community.

Daken 是一家服务于涂料行业的专业供应商，为配方研发和生产制造提供产品及技术支持。公司致力于根据客户需求提供可靠的解决方案，同时始终保持高标准的产品质量与服务水平。凭借深厚的行业经验以及以客户为中心的服务理念，Daken 已成为涂料行业的重要参与者。

GRAND SKYLIGHT CATIC HOTEL BEIJING

北京格兰云天大酒店

**18 Beichen East Road,
Chaoyang District, Beijing, China.**

**中国北京市
朝阳区
北辰东路18号**

Conference support provided by Beijing MUCHEN Fireproof Insulation Special Materials Co. Ltd
会议支持单位：北京慕成防火绝热特种材料有限公司

ABOUT THE VENUE 关于会议场地

Only 0.9 km from Anlilu underground station, the 4-star Grand Skylight Catic Hotel Beijing is situated in a prime touristic area of Beijing, only a 7-minute walk from the acclaimed National Stadium. Located 2.7 km from the Ruins of The Yuan Dynasty, the hotel also provides a golf course for guests who enjoy sports.

This Beijing hotel has a prime setting within a few blocks of the Water Cube, while natural sights like the Beijing Olympic Park are 850 metres away. The China Nationalities Museum can be reached within 25 minutes' walk of the Grand Skylight Catic Beijing. The area offers shopping experiences such as Beijing International Convention Center, which is a short way from the accommodation.

A number of Superior King Rooms and Executive King Rooms are being held and are available for PFPNet conference delegates to reserve. To make a reservation contact the hotel:

Tel: +8620-86-00-9099 or [contact form](#).

北京格兰云天大酒店距离安立路地铁站仅0.9公里，地处北京市核心旅游区域，交通便利，距离著名的国家体育场（鸟巢）步行仅约7分钟。酒店距离元大都遗址公园约2.7公里，并配备高尔夫球场，为喜爱运动的宾客提供休闲体验。酒店地理位置优越，距离水立方仅数个街区之遥；北京奥林匹克公园等自然景观距离酒店约850米。北京中华民族博物院距离酒店步行约25分钟即可到达。

酒店周边拥有丰富的购物及商务配套设施，北京国际会议中心距离酒店仅几步之遥，为宾客提供便利的商务及休闲体验。

酒店目前为 PFPNet 会议参会代表预留了一定数量的高级大床房和行政大床房。如需预订，请联系酒店：【zhangzr023@avic.com, 8610-84971188】

ALTERNATIVE ACCOMMODATION 其他住宿选择

OnlyBeijing Continental Grand Hotel 北京中航泊悦酒店

- Approximately 350 m (4–5 minutes' walk) 距离会议酒店约350米（步行约4–5分钟）
- 4-star hotel 四星级酒店
- Convenient for the China National Convention Center and Olympic Green. 前往中国国家会议中心及奥林匹克公园交通便利

National Jade Hotel 北京玉都山庄酒店

- Approximately 700 m (8–10 minutes' walk) 距离会议酒店约700米（步行约8–10分钟）
- 4-star hotel 四星级酒店
- Popular with business travellers and close to the Olympic Sports Center. 深受商务旅客欢迎，靠近奥林匹克体育中心

Fairfield by Marriott Beijing Olympic Sports Center 北京奥体中心雅乐轩酒店

- Approximately 850 m (10–12 minutes' walk) 距离会议酒店约850米（步行约10–12分钟）
- 4-star hotel 四星级酒店
- Good value with modern rooms and Marriott standards. 具备较高性价比，提供现代化客房及万豪集团标准服务

Nostalgia S Hotel Beijing National Stadium – Bird's Nest 北京鸟巢国展中心忆酒店

- Around 1.8 km (5 minutes by taxi or 20 minutes' walk) 距离会议酒店约1.8公里（乘出租车约5分钟，步行约20分钟）
- Boutique-style hotel with excellent guest reviews. 精品型酒店，宾客评价良好

Conference support provided by Beijing MUCHEN Fireproof Insulation Special Materials Co. Ltd
会议支持单位：北京慕成防火绝热特种材料有限公司

AGENDA 会议议程

DAY 1 – MONDAY 14TH SEPTEMBER 2026 第一天 2026年9月14日（星期一）

TIME 时间	TOPIC 主题	SPEAKER 演讲嘉宾
08:00 - 09:00	Registration and refreshments 签到及茶歇	
09:00 - 09:30	Welcome and introduction to PFPNet and the conference 欢迎致辞及 PFPNet 与本次会议介绍	Simon Thurlbeck 博士, PFPNet 总监 慕雷先生, 慕成董事长 Ian Bradley 博士, PFPNet 总监 Mr Mu 穆先生, Chairman 主席, Beijing MUCHEN 北京慕成
09:30 - 10:15	Keynote Address: China's energy industry outlook, major upcoming projects and energy sector fire protection insights 主旨演讲：中国能源行业发展展望、重点在建项目及能源行业防火技术洞察	Dr. Cao Dongxue, Chief Technical Expert, Sinopec 曹东学博士, 中石化首席技术专家
10:15 - 11:00	Keynote Address: an overview of developments in standards and regulations relating to fire protection in China, including hydrocarbon fires. 主旨演讲：中国防火相关标准与法规的发展概况（包括烃类火灾防护）	Dr. Song Qianyi, CSWADI 宋谦益博士, 中国西南建筑设计研究院 (CSWADI)
11:00 - 11:15	Break 茶歇	
11:15 - 11:45	Best practice in testing, design, certification, installation – how to raise standards in China 测试、设计、认证及施工最佳实践——如何提升中国被动防火行业技术水平	Ms. Ding Jiahui, Muchen 丁佳荟女士, 慕成
11:45 - 12:15	International testing practice 国际防火测试实践	Mr. Alan Tian, UL Solutions 田龙先生 (Alan Tian), UL Solutions
12:15 - 13:30	Lunch - sponsored by Daken 午餐（由 Daken 赞助）	

Conference support provided by Beijing MUCHEN Fireproof Insulation Special Materials Co. Ltd

会议支持单位：北京慕成防火绝热特种材料有限公司

AGENDA 会议议程

DAY 1 – MONDAY 14TH SEPTEMBER 2026 第一天 2026年9月14日（星期一）

TIME 时间	TOPIC 主题	SPEAKER 演讲嘉宾
13:30 - 14:15	Education session – current research in PFP in China 专题报告：中国被动防火领域最新科研进展	Prof. Luo Guobiao, Tongji University 楼国彪教授，同济大学
14:15 - 14:45	How PFPNet is helping the industry: PFPNet training, guidance and projects overview PFPNet 如何助力行业发展——培训、技术指南及重点项目介绍	Dr. Ian Bradley, PFPNet Ian Bradley 博士，PFPNet
14:45 - 15:00	Break 茶歇	
15:00 - 15:30	Education session - Aged & Damaged PFP 专题报告：老化及受损被动防火系统	Dr. Simon Thurlbeck, PFPNet Simon Thurlbeck 博士，PFPNet
15:30 - 16:00	Education session - jet fires: research, guidance, testing 专题报告：喷射火（Jet Fire）——研究、技术指南与测试	Dr. Ian Bradley, PFPNet Ian Bradley 博士，PFPNet
16:00 - 16:45	Panel discussion session with representatives from China Energy Companies, China Design Institute, Tongji, Muchen, and PFPNet 圆桌讨论：中国能源企业、中国设计院、同济大学、慕成及 PFPNet 代表共同参与	
16:45 - 17:00	Closing session Day 1	Dr. Simon Thurlbeck, PFPNet Simon Thurlbeck 博士，PFPNet
17:00 - 19:00	Banquet dinner sponsored by AkzoNobel	

Conference support provided by Beijing MUCHEN Fireproof Insulation Special Materials Co. Ltd
会议支持单位：北京慕成防火绝热特种材料有限公司

AGENDA 会议议程

DAY 2 – TUESDAY 15TH SEPTEMBER 2026 第二天（9月15日）

TIME 时间	TOPIC 主题	SPEAKER 演讲嘉宾
08:30 - 09:00	Registration and refreshments 签到及茶歇	PFPNet
09:00 - 09:10	Welcome. Introduction to Day 2 欢迎致辞及第二天会议介绍	PFPNet
09:10 - 09:35	Ensuring PFP design matches fire performance 确保被动防火设计满足火灾性能要求	Mr. Robin Wade, AkzoNobel Robin Wade 先生， AkzoNobel
09:35 - 10:00	Functions and necessity of ventilation grilles for actuator fire protection 执行机构防火中通风格栅的功能与必要性	Mr. Kevin Zhu, Daken PFP Kevin Zhu 先生，Daken PFP
10:00 - 10:25	Certification of combined insulation/PFP products 保温/被动防火复合产品认证	Mr. René van den Bosch, Armacell René van den Bosch 先生， Armacell
10:25 - 10:45	Break 茶歇	
10:45 - 11:10	Overpressure and flame characterization of large- scale hydrogen jet fires 大型氢气喷射火超压与火焰特性研究	Mr. Max Johnson, DNV Max Johnson 先生，DNV
11:10 - 11:35	PFP/CSP in engineering contractor's view 工程承包商视角下的 PFP/CSP	Mr. Yoshinori Hiroya, JGC Yoshinori Hiroya 先生，JGC
11:35 - 12:00	Practical implementation of the UL 1709 multi- section analysis (MSA) – why shape still matters UL 1709 多截面分析（MSA）的工程应用实践——为 何构件截面形状仍然至关重要	Mr. Richard Holliday, PPG Richard Holliday 先生，PPG
12:00 - 12:15	Closing session 会议闭幕	PFPNet

Conference support provided by Beijing MUCHEN Fireproof Insulation Special Materials Co. Ltd

会议支持单位：北京慕成防火绝热特种材料有限公司



information@pfpnet.com
pfpnet.com